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Protokół Nr XII/2015 
 XII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 24 września 2015 r. 
BR.0002.10.2015 
XII Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij.  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi 
do protokołu XI sesji Rady Powiatu z dnia 27 sierpnia 2015 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Protokół XI sesji Rady Powiatu z dnia 27 sierpnia 2015 r. został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała radnych o wnioski uwagi do porządku obrad. 
Starosta W. Strażewicz, w imieniu Zarządu, poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 
w punktu 9A: „Podj ęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych 
ulic w Giżycku”. 
Powiedział, iż tą uchwałą oddajemy dla gminy miejskiej 7 km ulic w mieście,  uchwała 
została omówiona i zaakceptowana na posiedzeniach wszystkich komisji. 
Ponadto, w ramach autopoprawki, zgłosił zmianę podstawy prawnej ustawy o samorządzie 
powiatowym  z  Dz.U. z 2013 r., poz. 595 z późn. zm.” na „Dz.U. z 2015 r., poz. 1445”. 
Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie wniosku o wprowadzenie 
do porządku obrad punktu 9A:„Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg 
powiatowych ulic w Giżycku”. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Do porządku obrad został wprowadzony punkt  9A:„Podjęcie uchwały w sprawie 
pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic w Giżycku”. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Ewy 
Ostrowskiej o odczytanie porządku obrad. 
Wiceprzewodnicząca odczytała porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XI sesji z dnia 27 sierpnia 2015 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o stanie środowiska na obszarze powiatu oraz wyniki działań kontrolnych 

na terenie powiatu za rok 2014.  
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu  Giżyckiego za I półrocze 2015 r. 

oraz  kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Oddziaływań 

Korekcyjno-Edukacyjnych dla Osób Stosujących Przemoc w Rodzinie w Powiecie 
Giżyckim na lata 2015-2017”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany kategorii dróg powiatowych w gminie Miłki.  
9A. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic w Giżycku. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Giżycku w sprawie  ustalenia  
regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie założenia Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej 
w Giżycku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1. Rozstrzygnięte zostało postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na 
udzielenie kredytu. Na zamieszczone ogłoszenie wpłynęły 3 oferty, z czego 
najkorzystniejszą ofertę złożył Bank PKO BP oferując marżę 0,7% i zdolność 
uruchomienia środków w jeden dzień po podpisaniu umowy. Kryterium wyboru 
najlepszej oferty była wysokość marży oraz czas uruchomienia środków od podpisania 
umowy. Wysokość kredytu to kwota 2.159.316 zł. 

2. Podjęliśmy uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
przyznawania i korzystania ze służbowych kart płatniczych przy dokonywaniu 
wydatków z budżetu powiatu, a także zasad rozliczania płatności dokonywanych przy 
ich wykorzystaniu. Uchwała daje możliwość zainteresowanym jednostkom 
dokonywania zakupów przy pomocy kart płatniczych. 

3. Dokonaliśmy zmian w regulaminach organizacyjnych Zakładu Aktywności 
Zawodowej oraz Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, zmiany były  związane 
z przesunięciem pracownika na inne stanowisko oraz zmianą przepisów. 

4. Zatwierdziliśmy wszystkie arkusze organizacyjne naszych placówek oświatowych po 
dokonanych naborach do pierwszych klas. (Starosta zaprezentował wyniki naboru do 
szkół publicznych i niepublicznych – załącznik nr 3 do protokołu) 

5. Spotkaliśmy się z szefową naszego Biura Regionalnego w Brukseli, na którym to 
uzyskaliśmy zapewnienie, że będziemy otrzymywać informacje o działalności biura, 
zgłoszenia różnych podmiotów szukających kontaktu z potencjalnymi partnerami 
z naszego powiatu. 

6. Odbyło się walne zgromadzenie członków Euroregionu Łyna – Ława. Nowym 
prezesem zarządu został Wojciech Prokocki – starosta bartoszycki. Funkcję 
przewodniczącego komisji rewizyjnej zostało ponownie przekazane mnie. 

7. Wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Stanisławem Bojarskim uczestniczyliśmy 
w Dożynkach w Solecznikach na Litwie. Jest to rejon, gdzie 80% mieszkańców 
stanowią Polacy. Od kilku lat przyjmujemy na wakacje grupę najuboższych dzieci 
z tego rejonu. Na oficjalnym spotkaniu delegacji uczestniczących w dożynkach mer 
Zdzisław Palewicz publicznie dziękował nam za tę formę pomocy rodakom na Litwie. 

8. Zakończone zostało postępowanie konkursowe, którego celem był wybór kandydata 
na dyrektora Szkoły Policealnej. Do konkursu zgłosiła się pani Joanna Rutkowska – 
nauczyciel tejże szkoły, która została przez komisję konkursową rekomendowana 
Zarządowi Powiatu do powołania na stanowisko dyrektora. 

9. Nasz Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych był organizatorem 
Międzynarodowego Festynu Sportowego młodzieży szkolnej z udziałem uczniów 
z Alitusa, a także konferencji w ramach Otwartych Dni Europejskiej Współpracy 
Terytorialnej dla uczczenia 25 – lecia powstania programów Interreg. 

10. W dniu wczorajszym udało mi się spotkać z Zarządcą Przymusowym p. Bartniczak, 
od której dowiedziałem się, że: 
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- wynik finansowy za miesiąc sierpień zamknął się zyskiem ok. 200 tys. zł; 
- za kwotę 78 tys. zł została zakupiona karetka (używana) typu S, podobno w bardzo 

dobrym stanie; 
- zakończył się remont łazienek z udziałem środków PFRON na ok. 150 tys. zł; 
- w ramach programu norweskiego realizowany jest projekt dotyczący oszczędności  

energii. 
11. 30 września odbędzie się proces sądowy o zniesienie zabezpieczenia w formie 
zarządzania przymusowego, a 4 listopada -  proces o unieważnienie naszego 
wypowiedzenia GNS-owi, w załączeniu radni otrzymali wykaz aktualnych postępowań 
sądowych z GNS. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do sprawozdania Zarządu. 
Pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
Wolnych wniosków i pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja o stanie środowiska na obszarze powiatu oraz wyniki działań 
kontrolnych na terenie powiatu za rok 2014.  
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła P. Sabinę Kirson Kierownika Delegatury WIO Ś 
w Giżycku o zabranie głosu. 
S. Kirson powiedziała, iż Inspekcja Ochrony Środowiska jest organem powołanym do 
kontroli przestrzegania przepisów o ochronie środowiska oraz badania stanu środowiska. 
Podstawowymi jednostkami terytorialnymi IOŚ są Wojewódzkie Inspektoraty Ochrony 
Środowiska. Na terenie województwa warmińsko-mazurskiego siedziba WIOŚ znajduje się 
w Olsztynie. Na czele WIOŚ stoi  Warmińsko-Mazurski Wojewódzki Inspektor Ochrony 
Środowiska, którego terenem działania jest obszar województwa warmińsko-mazurskiego. 
Czynności kontrolno-pomiarowe wykonywane są  przez trzy jednostki, których siedziby 
znajdują się w : Olsztynie, Elblągu i Giżycku. Dla poszczególnych jednostek określony jest 
zasięg wyznaczony sąsiedzkimi powiatami. Delegatura w Giżycku obejmuje powiaty: 
giżycki, węgorzewski, olecki, gołdapski, piski, ełcki, z czego powiat giżycki stanowi 25% 
wszystkich działań.  Do głównych zadań Inspekcji Ochrony Środowiska należy kontrola 
przestrzegania przepisów o ochronie środowiska oraz badanie stanu środowiska. Zadania IOŚ 
wykonują Główny Inspektor Ochrony Środowiska oraz wojewoda przy pomocy 
wojewódzkiego inspektora ochrony środowiska, będącego kierownikiem inspekcji, 
wchodzącej w skład zespolonej administracji wojewódzkiej. 
S. Kirson powiedziała, że dokument, który przedstawiła radnym jest tożsamy z tymi, które 
przedstawia jednostkom zwierzchnim oraz  przekazuje do wiadomości dla Starostwa. 
Obejmuje wyniki działań placówki za 2014 rok. Poprosiła o uwagi i pytania do treści 
informacji. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się z Informacją nie 
zgłaszając uwag. 
 
Ad. 7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu  Giżyckiego za I półrocze 
2015 r. oraz  kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej.  
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  przedstawiła Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 
RIO.VIII-0120-404/15 z dnia 10 września 2015 r. w sprawie wydania pozytywnej opinii 
o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Giżyckiego informacji o przebiegu wykonania budżetu 
za pierwsze półrocze 2015 r. – załącznik nr 6 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu  powiedziała, że temat był przedmiotem obrad wszystkich 
komisji, zwróciła się do komisji o opinie. 
Komisje:  Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Spraw Społecznych oraz Edukacji, Kultury 
i Sportu nie zgłosiły uwag do prezentowanego tematu.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi do tematu.  
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  stwierdziła, iż Informacja Zarz ądu Powiatu w Giżycku 
o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2015 r. oraz o kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej została przyjęta przez Radę Powiatu bez uwag.  
 
O godz. 15.25 na sesję  przybyła radna Małgorzata Kaczorowska, od tej chwili obradowało 
17 radnych. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Oddziaływań 
Korekcyjno-Edukacyjnych dla Osób Stosujących Przemoc w Rodzinie w Powiecie 
Giżyckim na lata 2015-2017”. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zgodnie z art. 6 ust. 4 pkt 2 ustawy z dnia 29 lipca 2005 o przeciwdziałaniu przemocy  
w rodzinie (Dz. U. z 2005r. Nr 180, poz. 1493 ze zm.) do zadań  z zakresu administracji 
rządowej realizowanych przez powiat należy w szczególności opracowywanie i realizacja 
programów oddziaływań korekcyjno – edukacyjnych dla osób stosujących przemoc 
w rodzinie.  Powiatowy Program Oddziaływań Korekcyjno – Edukacyjnych dla osób 
stosujących przemoc w rodzinie w Powiecie Giżyckim na lata 2015 - 2017 został opracowany 
w celu zwiększenia skuteczności działań mających na celu minimalizowanie skutków 
zjawiska przemocy w rodzinie. Podstawowym celem działań programowych  jest pomoc 
osobom stosującym przemoc w rodzinie w zaprzestaniu stosowania przemocy. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz  Edukacji Kultury i Sportu  zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XII.75.2015 w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Oddziaływań 
Korekcyjno-Edukacyjnych dla Osób Stosujących Przemoc w Rodzinie w Powiecie 
Giżyckim na lata 2015-2017” została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany kategorii dróg powiatowych w gminie Miłki.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Pozbawienie kategorii dróg powiatowych drogi nr 1841N związane jest z niespełnieniem 
wymogów art. 6a ust. 1 ustawy o drogach publicznych z dnia 21 marca 1985 roku. 
Przedmiotowa droga ma znaczenie lokalne i w układzie dróg stanowi uzupełniającą sieć, 
służącą miejscowym potrzebom, co w myśl art. 7 ust. 1 ww.  ustawy oznacza, iż powinna być 
drogą kategorii gminnej. Zaliczenie drogi nr 133002N na odcinku Kleszczewo – dr. pow. nr 
1839N do kategorii dróg powiatowych, związane jest z uzupełnieniem istniejącego ciągu 
drogi powiatowej nr 1831N o ciągu: dr. pow. nr 1718N – Kleszczewo w celu ich połączenia. 
W przedmiotowej sprawie uzyskane zostały pozytywne opinie: Wójta Gminy Miłki, Zarządu 
Powiatu w Mrągowie, Zarządu Powiatu w Piszu, Zarządu Powiatu w Ełku, Zarządu Powiatu 
w Gołdapi, Zarządu Powiatu w Węgorzewie, Zarządu Powiatu  w Kętrzynie oraz uzgodnienia 
Zarządu Województwa Warmińsko – Mazurskiego. Zmiany kategorii dróg nie mogą być 
dokonywane później niż do końca trzeciego kwartału danego roku.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała XII.76.2015 w sprawie zmiany kategorii dróg powiatowych w gminie Miłki 
została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 9A. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic 
w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Burmistrz Miasta Giżycko pismem znak WPI.7010.98.2015.SP z dnia 20 sierpnia 2015 r. 
wystąpił z propozycją przejęcia przez Miasto ulic: Jeziorna, Aleja Wojska Polskiego, 
Łuczańska, Przemysłowa, Rolnicza, 1 Dyw. Im. T. Kościuszki, Wesoła, Jasna, zaś pismem 
znak WPI.7210.98.2015.MW z dnia 25 sierpnia 2015 r. dodatkowo o ulice: Kilińskiego oraz 
Myśliwską. Zaliczenie przedmiotowych ulic do kategorii dróg gminnych związane jest                               
ze spełnieniem przez te drogi wymogów dla kategorii dróg gminnych na podstawie   ustawy 
o drogach publicznych z dnia 21 marca 1985 roku, gdyż ulice te mają znaczenie lokalne 
i w układzie dróg stanowią uzupełniającą sieć, służącą miejscowym potrzebom, co w myśl 
art. 7 ust. 1 ww.  ustawy oznacza, iż powinny one stanowić drogi kategorii gminnej.  
W przedmiotowej sprawie uzyskane zostały pozytywne opinie: Burmistrza Miasta Giżycko, 
Zarządu Powiatu w Mrągowie, Zarządu Powiatu w Piszu, Zarządu Powiatu w Ełku, Zarządu 
Powiatu w Gołdapi, Zarządu Powiatu w Węgorzewie, Zarządu Powiatu w Kętrzynie oraz 
uzgodnienie Zarządu Województwa Warmińsko – Mazurskiego. Zmiany kategorii dróg nie 
mogą być dokonywane później niż do końca trzeciego kwartału danego roku.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17  – jednogłośnie. 
Uchwała XII.77.2015 w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic 
w Giżycku została podjęta, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zgodnie z art. 42 ust.7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (Dz. U. 
z 2014 r., poz. 191) do kompetencji organu prowadzącego szkołę lub placówkę należy 
określenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 
niewymienionych w ust. 3, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej, 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk 
o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, psychologów, 
logopedów, doradców zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku 
kształcenia i zawodu w celu wspomagania uczniów w podejmowaniu decyzji edukacyjnych 
i zawodowych oraz zasady zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 
zaocznej i w kształceniu na odległość. W związku z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody 
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Warmińsko – Mazurskiego z dnia 06 lipca 2015 roku znak PN.4131.178.2015 stwierdzającym 
nieważność uchwały Nr X.63.2015 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 czerwca 2015 roku w 
sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli w części dotyczącej § 2, w którym Rada Powiatu określiła roczny obowiązkowy 
wymiar godzin zajęć dydaktycznych nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze godzin w 
kształceniu zaocznym, w niniejszym projekcie uchwały zmienia się zapis § 2 określając 
wymiar tygodniowy zgodnie z art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta 
Nauczyciela (Dz. U. z 2014 r., poz. 191 z późn. zm.).  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XII.78.2015 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Giżycku w sprawie  
ustalenia  regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zgodnie z art. 30 ust. 6 oraz art. 49 ust 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta 
Nauczyciela (Dz. U. z 2014 r., poz. 191) jednostka samorządu terytorialnego prowadząca 
szkoły, określa w drodze regulaminu dla nauczycieli, wysokość dodatków: motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy, warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw, nagród za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze 
i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy takich jak dodatek za wysługę lat. 
Uregulowania te zawarto w Uchwale nr XXIX/172/2009 Rady Powiatu Giżyckiego z dnia 26 
marca 2009 r. oraz w uchwale zmieniającej tj. Uchwale XL.230.2014 z dnia 23 maja 2014 r.. 
Obecnie występuje potrzeba dokonania zmian w uchwale, które głównie dotyczą aktualizacji 
wykazu stanowisk kierowniczych uprawniających do uzyskania dodatku funkcyjnego. 
Zmiany uwzględniają stanowiska kierownicze przewidziane w obecnej strukturze szkół 
i placówek oraz przewidują wykreślenie z regulaminu wynagradzania niektórych placówek tj. 
domy dziecka, rodzinne domy dziecka, pogotowia opiekuńcze, świetlice i kluby 
środowiskowe oraz bursy, które nie funkcjonują. W związku z przejęciem i założeniem 
nowych placówek oświatowych do uchwały wprowadzono dodatki funkcyjne dla stanowisk 
kierowniczych w Powiatowym Ośrodku Rozwoju Edukacji oraz Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku (dawniej CKUPiDN), w którego strukturze 
powołano do życia nową jednostkę - Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Giżycku. 
W związku z powstaniem Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii istnieje także konieczność 
dokonania zmian w Dziale V regulaminu poprzez dodanie  dodatku za trudne warunki pracy 
nauczycielom młodzieżowego ośrodka socjoterapii za prowadzenie zajęć wychowawczych i 
dydaktycznych bezpośrednio z wychowankami lub na ich rzecz.  
Opracowanie projektu tekstu jednolitego regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz 
generalna zmiana regulaminu nastąpi w roku szkolnym 2015/2016 w toku wspólnych prac 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu oraz Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i 
Placówek Oświatowych w Giżycku.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
H. Sarul zapytała dlaczego Zarząd Powiatu oraz PZOSiPO zlekceważyli ustalenia i nie 
przystąpili do regulacji wad wynagrodzenia nauczycieli, co zostało obiecane. W sprawie tej 
nic się nie dzieje konstruktywnego tylko zmiany do zmiany. 
Starosta W. Strażewicz przypomniał, iż w czerwcu Przewodnicząca Rady skierowała sprawę 
opracowania regulaminu wynagradzania nauczycieli do Komisji Edukacji, w lipcu Rada nie 
obradowała, komisje zbierały się pod koniec sierpnia, ale tematu Komisja Edukacji tematu nie 
podjęła. Nie jest to prosty dokument, wymaga szerokiej konsultacji, formalnego 
zaopiniowania przez związki zawodowe. 
M. Bronk  powiedział, że najbardziej zaskoczyło go pytanie P. J. Łożyńskiego, bowiem prace 
nad regulaminem już trwają, rozmawialiśmy z dyrektorami i z P. Czopińską 
i zaplanowaliśmy, że w ciągu miesiąca PZOSiPO przygotuje projekt nowego regulaminu. 
Chcemy to zrobić dobrze z uwzględnieniem uwag P. Łożyńskiego z sesji czerwcowej. Takie 
prace się toczą. 
J. Łożyński odpowiedział, że to nie on zadał to pytanie. Następnie zwrócił się do Starosty 
z pytaniem – jakie prace są już zrobione, na jakim etapie, kiedy zostaną zakończone. 
Stwierdził, że  dokument ma być czytelny. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, iż wyraźnie mówił, że wolą Rady było skierowanie 
prac nad tą uchwałą do Komisji Edukacji, a nie do Zarządu. Niemniej jednak deklarujemy 
współpracę. To Rada Powiatu zobligowała Komisję Edukacji do przygotowania uchwały. 
J. Łożyński odpowiedział, że on to wszystko rozumie, ale jeszcze raz prosi Starostę 
o podanie terminu zakończenia prac nad regulaminem. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski odrzekł, że będzie to jak najszybciej. 
M. Bronk  powiedział, że jako Rada skierowaliśmy sprawę do przygotowania przez Komisję 
Edukacji, wczoraj na jej posiedzeniu ustaliliśmy harmonogram działań, tak, że w ciągu 
miesiąca powstanie tzw. projekt projektu, po czym spotkamy się z dyrektorami szkół 
i w listopadzie przedłożymy uchwałę na sesji. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 ,”przeciw – 2, „wstrzymujący się – nie było. 
Uchwała Nr XII.79.2015 zmieniająca uchwałę Rady Powiatu w Giżycku w sprawie  
ustalenia  regulaminu wynagradzania nauczycieli została podjęta – stanowi załącznik nr 
11 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie założenia Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej 
w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Giżycku został utworzony uchwałą nr VI.50.2015 Rady 
Powiatu w Giżycku z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie utworzenia i nadania statutu 
Młodzieżowemu Ośrodkowi Socjoterapii w Giżycku. Został on włączony w skład Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. W  strukturze Młodzieżowego Ośrodka 
Socjoterapii powołano Gimnazjum nr 6 (klasy I i II) oraz Internat. Jednakże wychodząc 
naprzeciw zapotrzebowaniu społecznemu, prowadzono jednocześnie  nabór  dzieci do Szkoły 
Podstawowej na II etap edukacyjny (klasy V-VI), w wyniku którego zgłosiły się 2 osoby do 
klasy V i 5 osób do klasy VI. Zapytań o możliwość zapisania uczniów do Szkoły 
Podstawowej jest więcej, tak więc zaistniała konieczność utworzenia w Młodzieżowym 
Ośrodku Socjoterapii Szkoły Podstawowej. Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii jest placówką 
przeznaczoną dla dzieci i młodzieży, które z powodu zaburzeń rozwojowych, trudności w 
uczeniu się i zaburzeń w funkcjonowaniu społecznym są zagrożone niedostosowaniem 
społecznym i wymagają stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy. 
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Do Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii kierowani są uczniowie na wniosek 
rodziców/opiekunów prawnych oraz orzeczenia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej o 
potrzebie kształcenia specjalnego na podstawie art. 71 b ustawy z dnia 7 września 1991 r. o 
systemie oświaty. Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna w Giżycku wydaje rocznie 
kilkanaście skierowań do młodzieżowych ośrodków socjoterapii na terenie Polski. Według 
stanu na dzień 30 września 2013 roku w systemie zgłoszonych jest 68 takich placówek 
w Polsce – Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Giżycku jest jedyną tego typu publiczną 
placówką na terenie Województwa Warmińsko – Mazurskiego.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
L. Należyty zapytała jaka jest opinia Kuratorium w sprawie wykształcenia nauczycieli 
mających uczyć w MOS. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, iż w piśmie do Kuratorium wystąpiliśmy o zgodę, aby 
nauczycielami byli ci, którzy wprawdzie jeszcze nie mają specjalizacji w zakresie 
socjoterapii, ale mamy ich zobowiązania do podniesienia kwalifikacji i zdobycia uprawnień. 
Obsada internatu takie kwalifikacje posiada. 
H. Sarul powiedziała, że nie mamy kadry oraz pozwolenia Kuratorium na utworzenie szkoły, 
ale nauka już się odbywa. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że tłumaczyliśmy na komisjach, iż mając utworzoną 
szkołę występujemy do Kuratorium o pozwolenie na zatrudnienie nauczycieli z wyższym 
wykształceniem, którzy zapewnili, że uzupełnią wykształcenie i uzyskają certyfikaty. 
Gdybyśmy powstanie szkoły odłożyli na jeden rok, aż nauczyciele pozyskają uprawnienia, 
nikt z nich  z pewnością nie wierzyłby w powołanie tej szkoły. 
H. Sarul powiedziała, że Starosta mówi, że tworzymy szkołę dla 4 dzieci,  bez 
wykwalifikowanych nauczycieli i pozwolenia. Zapytała, jaka jest to jakość kształcenia, czy 
Starosta sądzi, że uratuje finanse powiatu, może trzeba było przygotować szkołę pół roku 
temu i wyjść z ofertą oświatową.  
Radna stwierdziła, że ostrzega, że nie raz będziemy musieli do tej szkoły dołożyć. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że spływają do tej szkoły dalsze skierowania. 
Zapewnił, że mamy doświadczenie na podstawie szkoły dla dorosłych, że po wrześniu 
zwiększają się skierowania do takiej szkoły. Zamysł utworzenia MOS ma podtekst 
finansowy, bo do 30 listopada podaje się stany ilościowe uczniów, ażeby naliczyć subwencję 
od stycznia. To aspekt troski o dzieci, jesteśmy pierwsi z taką szkołą w województwie, 
prawdopodobnie tworzy się taką także w Olsztynie. Robimy ją na skróty, ale z pomysłem 
i nadzieją na realizację. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 ,”przeciw – 2, „wstrzymujący się 1 osoba. 
Uchwała Nr XII.80.2015 w sprawie założenia Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej 
w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015 
wraz z autopoprawką. 
Starosta W. Strażewicz poprosił o uwzględnienie autopoprawki do objaśnienia projektu 
uchwały poprzez wykreślenie z rozdz.8511 słowa „kardiomonitorów”. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014 – dotyczy:  
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a) dofinansowania przez Nadleśnictwo Giżycko remontu połączeń dróg leśnych z dr. 
pow. 1829N (od dr.woj.643 w m. Bogaczewo do skrzyżowania Jagodne - Rydzewo 
(10.000 zł),  

b) zmniejszenia planów inwestycyjnych o środki z gmin i NPPDL w związku 
z rozliczeniem zrealizowanych robót:  

a) przebudowa dr.pow.1712N ul. Składowa w m. Wydminy, 
b) przebudowa dr.pow. nr 1718N w Ruda-Rydzewo w m. Rydzewo, 
c) przebudowa chodnika na ciąg pieszo-rowerowy przy ul. Białostockiej, 

Rozdz.85111 – dotyczy dofinansowania przez gminy Powiatu Giżyckiego zakupu sprzętu 
medycznego dla Szpitala Giżyckiego sp. z o.o. (gminy: Ryn, Wydminy i Giżycko – po 10.000 
zł, Miłki i Kruklanki – po 5.000 zł, Gmina Miejska Giżycko i Powiat – po 15.000 zł). 
Wydatki: 
Rozdz.80114 i 80150 – dotyczy wydzielania w planie finansowym PZOSiPO środków na 
realizację zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla 
dzieci i młodzieży, 
Rozdz.80146 – dotyczy przesunięcia środków w Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli (PORE) 
w celu sfinansowania wynagrodzenia doradcy metodycznego,  
Rozdz.80195 – dotyczy zwiększenia planu dotacji dla Gminy Miejskiej Giżycko z związku z 
prowadzeniem punktu katechetycznego nauczania religii Kościoła Zielonoświątkowego (o 
6.000 zł),  
Rozdz.85205 – dotyczy przesunięcia środków w celu sfinansowania wynagrodzeń 
specjalistów prowadzących program oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych dla osób 
stosujących przemoc w rodzinie (umowy zlecenie). 
Rozdz.85311 – w związku ze zwiększeniem 90% dofinansowania warsztatów terapii 
zajęciowej ze środków PFRON zwiększeniu ulega wymagany 10% udział środków powiatu 
(o 3.336,00 zł, z tego: 1.334,40 zł na WTZ w Rynie i  2.001,60 zł na WTZ w Giżycku). 
Rozdz.85333 – dotyczy zwiększenia planu wydatków w PUP w celu wypłaty odprawy 
emerytalnej (8.784 zł). 
W celu sfinansowania w/w wydatków w rozdz. 85111 (udział powiatu w zakupie sprzętu dla 
Szpitala Giżyckiego - 15.000 zł), rozdz.85311 (WTZ - 3.336 zł), rozdz.80195 (punkt 
katechetyczny - 6.000 zł) oraz rozdz.85333 (odprawy w PUP - 8.784 zł) zmniejsza się plan 
wydatków rozdz.85201, § 2320 o łączną kwotę 33.120 zł (analiza wykonania planu za 8 
miesięcy wskazuje na nadwyżkę planu). 
Ponadto do  planu dochodów i wydatków wydzielonych rachunków dochodów powiatowych 
jednostek budżetowych prowadzących działalność na podstawie ustawy o systemie oświaty 
na rok 2015 wprowadza się plan Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w rozdz. 
85421 w zakresie działalności młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała XII.81.2015 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015 
została podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 14. Sprawy różne. 
H. Sarul podziękowała mieszkańcom, radom, którzy przeznaczyli pieniądze na zakup sprzętu 
dla szpitala, głównie gminie Kruklanki oraz Miastu Giżycko, którego burmistrz W. 
Iwaszkiewicz z wyjątkową troską podchodzi do sprawy mówiąc „nasz szpital”. 
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S. Bojarski również podziękował gminom i miastu, którzy przystąpili do wsparcia dla 
szpitala, wyraził nadzieję, że już niedługo wspólnie z gminami będziemy budować usługi 
szpitala. 
L. Należyty zapytała czy wiemy na co szpital chce przeznaczyć te pieniądze. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że w rozmowie z P. Bartniczak nie poruszył tego 
tematu, ale odniósł wrażenie, że ona wie, że jej misja kończy się, a także, że przypomniał  
wojewodzie W-M M. Podziewskiemu o obiecanym wsparciu na zakup agregatu 
prądotwórczego, spodziewamy się kwoty 99 tys. zł. 
J. Łożyński powiedział, że do Starosty kieruje zapytanie wyborcy – jak jest w powiecie 
realizowana usługa bankowa dla jednostek. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że cały budżet powiatu wraz z jednostkami obsługuje 
Bank Spółdzielczy, współpracujemy z nim od ponad 10 lat i jesteśmy z usług bardzo 
zadowoleni. 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka Gij  poruszyła następujące sprawy: 

1) Przedstawiła petycję sołtysa wsi Grądzkie z dnia 2 września 2015 r. skierowaną do 
Rady Powiatu w sprawie remontu drogi Grądzkie – Lipowo, poinformowała, że 
sprawa remontu dróg w gminie Wydminy omawiana była szeroko na posiedzeniu 
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego w dniu 22 września 2015 r., z udziałem 
wójta oraz sołtysów, przedstawiła odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych na ten 
temat. 

2) Przedstawiła pismo Juliusza Branta ze wsi Szymonka z dnia 16 września 2015 r., 
skierowane do Zarządu Powiatu Giżyckiego za pośrednictwem Burmistrza Miasta 
i Gminy Ryn ( do Starostwa wpłynęło 22 września 2015 r.) w sprawie remontu drogi 
Ryn – Stara Rudówka; 

3) Przedstawiła zaproszenie Mazurskiego Związku Ukraińców na konferencję oraz XV 
Międzynarodowe Koncerty Muzyki Cerkiewnej w dniach 3-4 września 2015r.  

 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 15. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.10 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk        Monika Ł ępicka-Gij  
 


